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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Számíthatnak-e a kiskunhalasiak a várost teljesen 
elkerülő útra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kiskunhalas városának egyik régi problémája a hatalmas átmenő forgalom és az általa okozott zaj, 
légszennyezés, balesetveszély és a közlekedési nehézségek.

Bár jelenleg zajlik a Dong-ér-völgyi elkerülő út északi szakaszának tervezése, ami – ha egyszer 
elkészül – előrelépés lesz a tranzitforgalom szempontjából, ám valódi megoldást egy olyan elkerülő 
út jelentene, amelynek megvalósulásával a tranzitforgalomtól nagyrészt mentesülnének a város 
lakott területei.

A Város Képviselő-testülete által 2020 januárjában elfogadott Településszerkezeti terv tartalmazza 
is a lakott városrészek keresztezése nélküli nyomvonalat, azonban konkrétumok még nincsenek a 
lakosság által nagyon várt beruházással kapcsolatban.

Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogy szerepel-e a kormány tervei között a Kiskunhalas lakott 
területeit elkerülő tehermentesítő út építése?

Várom érdemi válaszát!


